
Protokół nr 16/VIII/2020

z obrad XVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 25 lutego 2020 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:30
Zakończenie obrad – godz. 17.43

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej
12.
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy  Pan Zbigniew Leszczyński.

W  sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy  Błażej  Konkol,  Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska,
Dyrektor GOKSiR Leszek Orczykowski, Kierownik ZGKiM Karol Kozak, radca prawny oraz
sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  na  podstawie  listy  obecności,  że  brakuje  radnej
Justyny Perki. 

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych i
sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Przedstawienie sprawozdań z pracy poszczególnych komisji stałych Rady Gminy Trąbki Wielkie

w 2019r. – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 - referuje Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2020-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  i  zasady wypłaty  diet  oraz  zwrotu  kosztów podróży

służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy

Trąbki Wielkie;
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.6 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Trąbki Wielkie – Referuje

Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy; 

.7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu wsparcia edukacyjnej działalności szkół „Grant

oświatowy w gminie Trąbki Wielkie” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.8 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  użytkowanie  wieczyste

nieruchomości gruntowej wraz ze sprzedażą własności budynków stanowiących własność Gminy

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.9 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium uwarunkowań  i

kierunków zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Trąbki  Wielkie – referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.10 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

wsi Kłodawa – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.11 Podjęcie  uchwały w sprawie przystąpienia  do sporządzenia  zmiany części  miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego działkę nr 35/7 położoną w miejscowości Warcz,

obręb Warcz, gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi

Kłodawa – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.13 Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

.14 Zapytania i wnioski  sołtysów;

.15 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt Gminy Pan Błażej Konkol – zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad dwóch
uchwał:

1) uchwały w sprawie przystąpienia  do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Trąbki Wielkie;

2) uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi

Kłodawa.

 Kolejno  wniósł  o  wprowadzenie  do  dzisiejszego  porządku  obrad  w  miejsce  uchwał

wykreślonych:

1) uchwały  w  sprawie  wykonania  prawa  pierwokupu  nieruchomości  gruntowej
niezabudowanej od osoby prywatnej;

2) uchwały w sprawie uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w 2020 roku”.

Uzasadnił zgłoszony wniosek. 
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Przewodniczący R  ady Gminy Zbigniew Leszczyński – zgłosił wniosek o wprowadzenie do
dzisiejszego porządku obrad punktu: sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach
między sesjami Rady Gminy.  Zapytał,  czy ktoś wnosi jeszcze jakieś zmiany do porządku
obrad. Brak dalszych wniosków. 

Przewodniczący Rady Gminy - poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski:

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

 Zapytał, kto jest za wykreśleniem z porządku obrad: 

1) uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  dla  Gminy  Trąbki
Wielkie;

2) uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego wsi Kłodawa.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wykreśleniem w/w uchwał z propono-

wanego porządku obrad. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do proto-

kołu/.

 Zapytał, kto jest za wprowadzeniem do dzisiejszego porządku obrad: 

1) uchwały w sprawie wykonania prawa pierwokupu nieruchomości  gruntowej
niezabudowanej od osoby prywatnej;

2) uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Trąbki
Wielkie w 2020 roku”;

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wprowadzeniem zgłoszonych projek-

tów uchwał do porządku obrad. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do

protokołu/.

 Zapytał,  kto  jest  za  wprowadzeniem  do  dzisiejszego  porządku  obrad  punktu:
Sprawozdania Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

Rada Gminy  Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wprowadzeniem zgłoszonych projek-

tów uchwał do porządku obrad. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do

protokołu/.

Przewodniczący   Rady  Gminy –  przedstawił  radnym  porządek  obrad  z  uwzględnionymi

zmianami. 

1. Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.
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2. Przedstawienie  sprawozdań z  pracy poszczególnych   komisji  stałych  Rady Gminy

Trąbki Wielkie w 2019r. – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy

Trąbki Wielkie;

3. Podjęcie  uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki  Wielkie  na rok 2020 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-

2032 - referuje Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasady wypłaty diet oraz zwrotu kosztów

podróży służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Trąbki Wielkie –

Referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu wsparcia edukacyjnej  działalności

szkół „Grant oświatowy w gminie Trąbki Wielkie” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy

Trąbki Wielkie;

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie wieczyste

nieruchomości  gruntowej  wraz  ze  sprzedażą  własności  budynków stanowiących  własność

Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium

uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Trąbki Wielkie –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki

Wielkie w zakresie działek nr 77/8, 73 oraz 74/3 w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

11. Podjęcie uchwały w sprawie wykonania prawa pierwokupu nieruchomości gruntowej

niezabudowanej  od  osoby  prywatnej  –  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy  Trąbki

Wielkie;

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie w

2020 roku” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

13. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

14. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

15. Zapytania i wnioski  sołtysów;

16. Zamknięcie sesji zwyczajnej.
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Kolejno poddał porządek pod głosowanie. Zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad po

zmianie.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi

zmianami. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

 Przyjęcie protokołu z XV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował,  że do Biura Rady nie  wpłynęły uwagi  do

protokołu. Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w protokołu.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XV sesji zwyczajnej Rady

Gminy Trąbki Wielkie. /Szczegółowy przebieg glosowania w załączniku do protokołu/.

Ad 2. Przedstawienie sprawozdania przewodniczących poszczególnych komisji z pracy
komisji w 2019roku.

/Do posiedzenia dołączyła Radna Justyna Perka/ 

Przewodniczący Rady Gminy – oddał głos poszczególnym przewodniczącym komisji celem
przedstawienia sprawozdań z pracy komisji w 2019r. 

Przewodniczący poszczególnych  komisji  przedstawili  sprawozdania  z  pracy  komisji  i  tak
kolejno głos zabrali:

 Radny Władysław Kanka - Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i
Spraw Społecznych;

 Radny Sławomir Mazurek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki
Wielkie;

 Radny Wioleta  Frydrych – Przewodnicząca Komisji  Kultury Oświaty Sportu Rady
Gminy Trąbi Wielkie;

 Radny Ryszard Budzyński – Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady
Gminy Trąbki Wielkie;

 Radny  Marian  Płotka  –  Przewodniczący  Komisji  Ekonomicznej  i  Rozwoju
Gospodarczego Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady Gminy –  zapytał,  czy są  pytania  do  przedstawionych  sprawozdań.
Pytań nie zgłoszono. 

/Odczytane sprawozdania znajdują się w materiałach sesyjnych/ 
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 /Salę obrad opuściła Radna Justyna Perka/ 

Ad 3.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - odczytała uzasadnienie załączone do projektu w/w
uchwały.

Prz  ewodniczący Rady Gminy – spytał,  czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu
Gminy. Pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady Gminy - zwrócił uwagę, że temat zmian szczegółowo został mówiony
na posiedzeniu komisji wspólnej podczas omawiania materiałów sesyjnych. Nie dziwi go fakt
braku zapytań radnych. 

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr  XVI/133/2020  w

w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  4.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata
2020-2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy – poinformowała,  że  w uchwale  tej  zostały ujęte
zmiany, które zostały wprowadzone w uchwale dotyczącej zmian budżetu Gminy na 2020r. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. 

Radny  Sławomir  Mazurek -  zapytał  o  przyczyny  w  różnicach  w  pozycji  dotyczącej
zaciągniętego leasingu. Zapytał, co jest powodem innych kwot. 

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  poinformowała,  że  jest  wskazana łączna  kwota
leasingu, która jeszcze obowiązuje z poprzedniego roku.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XVI/134/2020 w

w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasady wypłaty diet oraz zwrotu kosztów
podróży służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej
Konkol Wójt.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.
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Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XVI/135/2019 w
w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Trąbki Wielkie –
referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zbigniew  Leszczyński –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia
powyższej uchwały. Zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji o
przedstawienie opinii komisji w tej sprawie. 

Pan  Ryszard  Budzyński  Przewodniczący  Komisji  Skarg  Wniosków  i  Petycji –  odczytał
uzasadnienie uchwały będące opinią Komisji Skarg Wniosków i Petycji w sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/136/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  wsparcia  edukacyjnej
działalności szkół „Grant oświatowy w gminie Trąbki Wielkie” – referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.                

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. 

Radna  Wioleta  Frydrych  Przewodnicząca  Komisji  Kultury  Oświaty  Sportu  i  Zdrowia  –
poinformowała,  że członkowie komisji na posiedzeniu Komisji  Kultury,  Oświaty,  Sportu i
Zdrowia pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/137/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  użytkowanie
wieczyste  nieruchomości  gruntowej  wraz  ze  sprzedażą  własności  budynków
stanowiących  własność  Gminy  Trąbki  Wielkie  –  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt
Gminy Trąbki Wielkie.
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Pan  Bła  żej  Konkol  Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.
Poinformował,  że  w  tej  sprawie  odbyły  się  spotkania  i  przeprowadzono  rozmowy.  Po
przeliczeniu  nakładów,  które  włożył  Powiat  Gdański  w tę  placówkę,  Wójt  na  jednym ze
spotkań, zaproponował użytkowanie wieczyste. W dalszej swojej wypowiedzi zaznaczył, że
przedmiotem użytkowania wieczystego jest jedna działka z jednym budynkiem, tym, który
został  wybudowany  później.  Powiat  Gdański  chciałby  zainwestować  i  rozbudować  tę
placówkę  pod  warunkiem, że  będzie  miał  silne  prawo  własności.  Dzisiaj  proponuje
użytkowanie wieczyste na okres 99 lat z opłatą 9,5 % na edukację. Wójt prosi o podjęcie
powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - zwrócił uwagę, że radni w dniu dzisiejszym otrzymali nowy
projekt tej uchwały, w której dopisany jest paragraf dotyczący bonifikaty. Tego w pierwotnej
uchwale  nie  było.  Zaznaczył,  że  ten  projekt  uchwały  będzie  przedmiotem  dzisiejszego
głosowania. Spytał, czy są pytania.

Radny Jan Selka – zapytał, czy drugi budynek szkolny, ten starszy, leży na tej samej działce.

Wójt Gminy – poinformował, że nie.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Czerwiński – zapytał, jakie konkretnie działania
chce podjąć Powiat Gdański na tym terenie, jakie ma plany co do tego terenu.

Wó  jt  Gminy –  poinformował,  że  plan  Powiatu  Gdańskiego  jest  prosty.  Nadal  planują
prowadzić tam dotychczasową działalność, czyli edukację specjalną dzieci i młodzieży. Taki
jest plan starosty gdańskiego.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  podał,  że  również  uczestniczył  w  spotkaniu  ze  Starostą
Powiatu  Gdańskiego,  o  którym  wspominał  Wójt  Gminy.  Temat  jest  radnym  znany.  Na
spotkaniach tych  była deklaracja Radnych Gminy Trąbki Wielkie, aby przekazać ten obiekt
Powiatowi  Gdańskiemu  z  zaznaczeniem,  że  zostaje  on  przekazany  na  tę  konkretną
działalność. Takie zabezpieczenie życzyli  sobie radni.  Przewodniczący przyznał, że jest to
słuszne zabezpieczenie ze strony Rady Gminy. Dodał, że  Powiat deklaruje, że nie chce tego
użytkować w inny sposób. Dzisiaj jednak pojawił się w uchwale zapis dotyczący sprzedaży
tego  obiektu.  Zwrócił  uwagę,  że  nie  takie  były  ustalenia.  W  związku  z  tym,  prosi  o
informacje, czy taki zapis musi być.

Wójt Gminy – poinformował, że pytał o to prawników i każdy ma takie samo zdanie. W
użytkowaniu  wieczystym  nieruchomości  znajdujące  się  na  gruntach  podlegają  sprzedaży.
Skutek  prawny  jest  taki,  że  nieruchomości  staną  się  własnością  Powiatu  Gdańskiego,
natomiast grunt będzie własnością Gminy. Dodał, że w akcie notarialnym zostanie zapisane,
że inwestycje należy zrealizować w przeciągu dwóch lat, jeżeli nie zostanie to w tym okresie
zrealizowane, to wówczas Gmina ma prawo rozwiązać umowę użytkowania wieczystego. 

/Do obrad dołączył radca prawny Marcin Skalski/ 

Przewodniczący Rady Gminy – ponownie zwrócił uwagę, że celem Rady Gminy nie była
sprzedaż tego obiektu a jedynie przekazanie. Zapytał, jak będzie wyglądała sprzedaż, czy jest
przygotowana jakaś symulacja tej sprzedaży, jeżeli o niej mamy mówić. 

Wójt Gminy – po podjęciu przez Radę Gminy uchwały, zostanie sporządzony protokół ze
wskazanymi konkretnymi nakładami jakie poniósł powiat. Dzisiaj Wójt,  z uwagi, że zostały
wskazane  nakłady,  które  dotyczą  całej  inwestycji,  nie  jest  wstanie  ich  przedstawić.  Wójt
poprosił Starostę, aby zostały przygotowane nakłady tylko na ten jeden budynek. Tej wartości
dzisiaj nie poda, bo jej nie zna. Dodatkowo zwrócił uwagę, że aby uchwała była ważna, to
forma prawna zapisu w tej uchwale musi zostać taka jaka jest. 
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Przewodniczący Rady Gminy – ponownie jednak zapytał, czy rzeczywiście musi być zapis
dotyczący sprzedaży.

/Salę obrad opuściła radna Wioleta Frydrych/ 

Radca Prawny Marcin Skalski – poinformował, że taki zapis jest jak najbardziej zgodny z
artykułem 31 ustawy o sprzedaży nieruchomości. Kolejno przytoczył jego treść. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński –  zapytał,  czy  na  pewno  nie  może
pozostać zapis,  że przekazujemy grunty z nieruchomością w użytkowanie wieczyste i  czy
sprzedaż uniemożliwi interwencję Wójta Gminy, czy Rady Gminy w przeprowadzane tam
inwestycje. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której Radca Prawny Marcin Skalski
wyjaśniał, że powinien zostać ujawniony cel, w Księdze Wieczystej, czy też w umowie. Cel
ten, da Gminie podstawę do wysunięcia w stosunku do użytkownika wieczystego roszczeń,
jeżeli okaże się, że prawo użytkowania wieczystego będzie użytkowane niezgodnie z celem
zawartym w umowie. Ponownie wskazał, że strony cel ten ustalają w umowie. Wszystko, co
będzie realizowane niezgodnie z celem zawartym w umowie, będzie niezgodne z umową.
Zaznaczył,  że  ustawa  nakazuje  sprzedaż  nieruchomości  znajdujących  się  na  gruntach
użytkowania  wieczystego  i  odczytał  powtórnie  zapis  artykułu  31  ustawy  o  gospodarce
nieruchomościami, który mówi, że oddając w użytkowanie wieczyste grunty, nieruchomości
znajdujące się na tych gruntach ulegają sprzedaży. 

Radny Grzegorz  Żukowski –  zapytał,  czy  Rada  Gminy,  głosując  w takiej  formie  nad  tą
uchwałą nie ponosi żadnych strat.

Radca Prawny Marcin Skalski - wyjaśnił, że konsekwencją podjęcia przez Radę Gminy tej
uchwały jest to, że Wójt Gminy może przystąpić do sporządzenia i podpisania protokołu i
aktu notarialnego. 

Wójt  Gminy – ponownie zaznaczył,  że  tak jak wspominał  na komisji  wspólnej,  nakłania
przewodniczących poszczególnych komisji Rady Gminy Trąbki Wielkie do uczestnictwa w
podpisaniu protokołu. 

Wywiązała  się  dyskusja  w sprawie bonifikaty jaka ma zostać  ujęta  w projekcie  uchwały.
Ustalono bonifikatę w wysokości 99,7%.

Następnie odczytano treść uchwały. 
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XVI/138/2020  w  w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Przewodniczący Rady Gminy – ogłosił 5 minut przerwy.

Po przerwie. Obecnych 10 radnych.

/Brak radnych: Wiolety Frydrych, Justyny Perki, Marka Czerwińskiego, Zbigniewa Gębki, 
Michała Studzińskiego/ 
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Ad 9. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Trąbki 
Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał w jaki sposób będzie to opracowywane, czy przez
pracowników Urzędu Gminy, czy przez firmę z zewnątrz.

Wójt  Gminy – zbieraniem informacji  zajmą się pracownicy,  natomiast samo sporządzenie
mapy graficznej zostanie zlecone firmie zewnętrznej. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 10 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/139/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie,  Gmina
Trąbki Wielkie w zakresie działek nr 77/8, 73 oraz 74/3 w Trąbkach Wielkich – referuje
Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 10 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/140/2020 w w/w spra-

wie. Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały.

Ad 11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wykonania  prawa  pierwokupu  nieruchomości
gruntowej  niezabudowanej  od  osoby  prywatnej–  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt
Gminy Trąbki Wielkie.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej
uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 10 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/141/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Trąbki Wielkie
w 2020 roku” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie.

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy -  zwrócił  uwagę,  że  przedmiotowa uchwała  jest  cykliczna.
Rada Gminy podejmuje ją co roku. Treść i załącznik są radnym doskonale znane. Zwrócił
uwagę, że kwota, w porównaniu do lat ubiegłych, jest wyższa. Zapytał Pana Karola Kozaka
Kierownika ZGKiM dlaczego tak się dzieje. 

Pan Ka  rol Kozak Kierownik ZGKIM – poinformował, że w ubiegłym roku wydano ok. 80
tys.  Ceny  rosną,  ponieważ  rosną  koszty  utrzymania.  Kiedyś  była  podpisana  umowa  ze
stowarzyszeniem koło  Żukowa,  gdzie  wyłowienie  psa  kosztowało  1 500,00  zł.  a  obecnie
wyłowienie  kosztuje  2  000,00  zł.  Obecnie  mamy  podpisane  umowy ze  schroniskiem  w
Tczewie i z weterynarzem z Trąbek Wielkich. Okres wyławiania zwierząt nasila się w lecie,
kiedy  właściciele  porzucają  zwierzęta,  bo  np.  wyjeżdżają  na  urlop.   Ze  środków  tych
pokrywane jest wyławianie nie tylko psów, ale również innych zwierząt, zdarzyło się nawet
wyławianie łabędzia. Środki te również przeznaczane są na sterylizacje kotów. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania. 

Radny Jan Selka – zapytał o Rozdział 1 paragraf 4 punkt 4 - czy zapis ten, jest nadal aktualny.

Wójt Gminy – poinformował, że zapis ten jest aktualny.

Radny Sławomir Mazurek – zapytał o to, z jakim stowarzyszeniem została podpisana umowa
w  sprawie  wyławiania  zwierząt.  Zwrócił  uwagę,  że  w  załączonym  do  projektu  uchwały
regulaminie jest zapis, że ze Schroniskiem w Bojanach a Kierownik w swojej wcześniejszej
wypowiedzi  powiedział, że ze schroniskiem w Tczewie. Zapytał, czy nie ma w tym jakiejś
pomyłki. 

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – poinformował,  że chodzi o oddział  w Bojanach a
schronisko jest w Tczewie.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący Rady, przed przystąpieniem do przegło-
sowania uchwały, zwrócił się do radcy prawnego z zapytaniem, czy zapis ostatniego paragra-
fu jest zapisem prawidłowym.

r.pr. Marcin Skalski – przyznał, że przepisy się zmieniają. Uważa, że konsekwentnie, w po-
równaniu do lat  ubiegłych, należy przyjąć,  że jest to akt prawa miejscowego tym samym
stwierdzając, że zapis ten jest prawidłowy.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 10 radnych.
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XVI/142/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania w załączniku do uchwały./

Ad 13.  Sprawozdanie  Wójta Gminy Trąbki  Wielkie o pracach między sesjami Rady
Gminy;

Wójt Gminy poinformował, że od ostatniej sesji uczestniczył m.in:

 w spotkaniu z  Prezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska;

 w spotkaniu z Radą Rodziców przy Szkole Podstawowej w Trąbkach Wielkich; 

 w spotkaniu z dyrektorami poszczególnych placówek oświatowych na terenie 
Gminy;

 w zebraniach sprawozdawczych Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy,
tj.: OSP Mierzeszyn, OSP Ełganowo oraz OSP Rościszewo.

 w spotkaniu z kadrą kierowniczą i pracownikami; 

 w spotkaniach  z  pracownikami  wydziału   inwestycyjnego  w sprawie  bieżącej
realizacji inwestycji na terenie Gminy;

 w spotkaniu z sołtysami z terenu gminy; 

 w spotkaniu z projektantami: sali gimnastycznej w Czerniewie, Ośrodka Zdrowia
w Mierzeszynie;

 w spotkaniu z przewoźnikiem PKS Starogard Gdański;

 w spotkaniu z Burmistrzem Gminy Skarszewy;

 w jubileuszach 50- lecia i więcej pożycia małżeńskiego oraz urodzinach 90+; 

 w spotkaniu w Kuratorium Oświaty;

 w przeglądzie OSP w Mierzeszynie;

 w spotkaniu z Zarządem Związku Gmin Pomorskim;

 w spotkaniu z Nadleśniczym Kolbudy w sprawie działań proekologicznych oraz
wspólnych inwestycji;

 w spotkaniu pn.: „Ostatni Mówią”;

Kolejno Wójt poinformował, że:

-  Gmina, w ramach programu: „Rozwoju obszarów wiejskich”, otrzymała dofinansowanie do
budowy  sieci  kanalizacji  w  Kłodawie.  Dofinansowanie  jest  w  wysokości  63%  wartości
kosztorysowej jednak nie więcej jak 2 mln. zł. 

-   dnia 27 lutego br. odbędzie się przetarg na wywóz odpadów komunalnych. Po przetargu
będzie wiadome, ile wzrośnie cena za wywóz odpadów komunalnych. Cena wzrośnie od 1
kwietnia 2020r. Dodał, że z uwagi na nierzetelność ze strony mieszkańców - w deklaracjach
wskazywana  jest  nieprawdziwa  liczba  osób  zamieszkujących  pod  wskazanym  adresem  -
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Gmina przed ustaleniem ceny za wywóz odpadów komunalnych,  będzie musiała uporać się z
wyborem metody naliczania odpłatności za wywóz odpadów komunalnych. 

Wójt Gminy - poruszył również temat dotyczący powstawania sortowni Miłowo. Podał, że
Gmina  cały  czas  monitoruje  tę  kwestię  i  nie  jest  tak,  jak  na  forach  internetowych  piszą
niektórzy z mieszkańców, że Gmina nie interesuje się tą sprawą i nic nie robi. W sprawie tej
Wójt miał spotkanie z sołtysami oraz radnymi z tego terenu. Wystosowane zostały pisma do
odpowiednich  instytucji.  Temat  ten  również  był  poruszany w spotkaniu  z  Nadleśnictwem
Kolbudy. Ponadto Wójt Gminy Przywidz nie robi żadnego problemu w stosunku do Wójta
Gminy Trąbki Wielkie, aby udostępnić wgląd do dokumentów w sprawie. W ocenie Wójta
jest  to  trudna decyzja  a  planowana  inwestycja  prawdopodobnie  nie  powstanie.  Dodał,  że
Gmina Trąbki Wielkie będzie ograniczała ew. skutki powstania sortowni, dotyczące nie tylko
środowiska, ale również transportu, który miałby przetaczać się przez teren naszej Gminy.

Kolejno wspomniał o wydanych zarządzeniach - w sumie 6. 

Ad 14. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy.

Radny Marian Pł  otka – zapytał, w którym kierunku popłyną ścieki z Kłodawy.

Wójt  Gminy  -  poinformował,  że  do  oczyszczalni  w  Trąbkach  Wielkich.  Dodał,  że
dokumentacja techniczna i pozwolenie na budowę już jest. Zwrócił uwagę, że nie oznacza to
jednak, że nie będzie należało przyszłościowo  rozważyć wariantu awaryjnego, zapasowego  i
przekierowania  ścieków na  oczyszczalnie  wschód,  dodając,  że  w jego  ocenie  Kłodawa  i
okoliczne miejscowości w szybkim tępię będą się rozbudowywać i mieszkańców przybędzie
jeszcze raz tyle, co jest obecnie.  

Przewodniczący Rady Gminy  – nawiązał do sprawy kanalizacji w Kłodawie. Zwrócił uwagę,
że tak jak Pan Wójt już tu przyszłościowo mówi, faktycznie, przy takim wkładzie, warto już
dzisiaj pomyśleć, gdzie te ścieki mają pójść w przyszłości. 

Radny  Krystian  Sadowski –  nawiązał  do  przyszłościowego  rozbudowywania  się
miejscowości Kłodawa i okolic zwracając uwagę, że dzisiaj już są skargi mieszkańców na
słabe ciśnienie wody. Zapytał, czy coś robione jest w tym kierunku.

Wójt Gminy – poinformował, że obecnie pracujemy nad projektem technicznym nowej sieci
wodociągowej, która będzie równoległą siecią do tej obecnej, tak, aby można było podłączyć
osiedla, które powstają. Dodał, że w tej materii partycypuje również deweloper, który buduje
osiedle. 

Rad  ny Ryszard  Budzyński –  zapytał,  czy przy realizacji  budowy kanalizacji  w Kłodawie
miejscowość Zła Wieś również jest brana pod uwagę.

Wójt  Gminy -  poinformował,  że nie.  Wyjaśnił,  że na chwilę obecną jest  brana tylko pod
uwagę Kłodawa z tego względu, że maksymalna wartość projektu nie mogła przekroczyć
4 mln. zł. Natomiast kiedy już ta sieć powstanie, to już podłączenie kolejnych zabudowań nie
będzie już problematyczne, ponieważ główna sieć już będzie. Na tym jednak etapie, należało
zakres tego projektu ograniczyć.

Przewodniczący  Rady  Gminy -  zwrócił  się  do  Wójta  Gminy  z  prośbą  o  przedstawienie
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Radnym na komisji ROŚiSS:

 zadania proekologiczne uwzględniając programy;

 przetargi na śmieci oraz alternatywy rozwiązania tego problemu. W tym przypadku
Przewodniczący prosi,  aby temat  ten  został  radnym przedstawiony jeżeli  jest  taka
możliwość, to jeszcze przed podjęciem decyzji cenowej. Dodatkowo, zwrócił się do
Przewodniczącego Komisji ROŚiSS, aby komisja dokładnie spróbowała przyjrzeć się
i przeanalizować, przyczyny nieścisłości w ilościach wskazywanych w deklaracji osób
zamieszkujących dane posesje. 

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  temat  zostanie  radnym przedstawiony przed  podjęciem
decyzji co do wysokości opłat,  ponieważ to radni i tak muszą podjąć dyskusję w sprawie
wysokości tej ceny jak i metody naliczania, którą będziemy stosować za wywóz odpadów
komunalnych. 

Radny  Jan  Selka –  uważa,  że  przyjęty  wcześniej  sposób  płatności  za  osobę,  jest  jak
najbardziej sprawiedliwy. Radny uważa, że powinna zostać sprawdzona, skontrolowana ilość
osób zamieszkujących daną posesję. 

Wójt Gminy – podał, że według złożonych deklaracji śmieciowych, w systemie osób nam
ubywa a odpadów komunalnych przybywa. 

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są jeszcze jakieś zapytania do wystąpienia Wójta 
Gminy. Brak pytań. 

Ad 15. Zapytania i wnioski  sołtysów.

- Brak.

Ad 16 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Przewodniczący Rady - zamknął XVI zwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim za
czynny udział. 

Sporządziła: Przewodniczący R  ady Gminy:
Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XVI/133/2020 – XVI/142/2020
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